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Protokół nr I/2018 
I sesji Rady Powiatu w Giżycku 

w dniu 22 listopada 2018 r.  
BR.0002.1.2018 
 

I Sesja Rady Powiatu w Giżycku VI kadencji zwołana została na podstawie art. 15 ust. 3 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2018 r. poz. 995 

z  późn. zm.) przez Komisarza Wyborczego w Olsztynie III Wiolettę Rynkiewicz. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13:00. 

Prowadzenie sesji objął Radny Senior Marian Lemecha, który powiedział, że w kontekście  

ustawy o samorządzie powiatowym pierwszą sesję nowo wybranej rady powiatu, do czasu 

wyboru przewodniczącego rady, prowadzi najstarszy wiekiem radny obecny na sesji.  

Radny Senior otworzył I sesję Rady Powiatu w Giżycku kadencji 2018-2013, powitał 

radnych,  przybyłych gości oraz publiczność przed monitorami. 

Lista obecności Radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 
Radny Senior zapytał radnych czy wszyscy otrzymali zaświadczenia o wyborze na radnego 

podpisane przez Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej. 

Radni potwierdzili otrzymanie zaświadczeń. 

 

Radny Senior podkreślił, że uprawnienia radnych zaczynają się z chwilą złożenia 

ślubowania.  

 

ŚLUBOWANIE RADNYCH i  STRWIEDZENIE QUORUM. 
Radny Senior przystąpił do realizacji punktu obrad: Ślubowanie Radnych.  

Wszyscy radni, wyczytani przez Radnego Seniora w kolejności alfabetycznej, złożyli 

ślubowanie poprzez wypowiedzenie roty ślubowania, niektórzy z dopowiedzeniem: „Tak mi 

dopomóż Bóg" 

Potwierdzenie złożenia ślubowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Tekst ślubowania: 

„ Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 

Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji  

i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej." 

Po ceremonii ślubowania Radny Senior oznajmił, że nabyli prawa radnego powiatu.  

Pogratulował tytułu uzyskania mandatu radnego Rady Powiatu w Giżycku. Życzył, żeby 

każdy z radnych jak najwięcej wprowadził swoich pomysłów do życia powiatu i żeby na 

koniec kadencji miał dużo przyjaciół. 

Następnie stwierdził,  że w sesji uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 17 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał.  

 
Radny Senior poinformował, iż Komisarz Wyborczy przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie I sesji Rady Powiatu przez Radnego Seniora. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej nowo wybranym 

radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

5. Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Radny Senior powiedział, że w chwili obecnej zachodzi potrzeba i możliwość uzupełnienia 

porządku obrad. Zwrócił się do radnych o propozycje rozszerzenia porządku obrad.  
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Radny Senior zgłosił propozycję rozszerzenia porządku obrad po punkcie 4 i byłby to punkt 

5. „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Powiatu w Giżycku”. 

Następnie będzie „Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu” jako punkt 6. Korzystając 

z prawa inicjatywy uchwałodawczej radnego przygotował projekt uchwały i złożył w Biurze 

Rady Powiatu. Niektóre samorządy temat diet uważają za temat, który trzeba załatwić cicho, 

jak najszybciej, bez dyskusji. W wyniku takiego widzenia sprawy społeczeństwo ma błędną 
informację o pracy samorządu. Uważa, że taki projekt należy pokazać społeczeństwu, 

wytłumaczyć pewne sprawy. Proponuje to zrobić przed wyborami, przed rozdaniem 

wszelkich funkcji. Dieta radnego jest kwotą, która ma pokryć częściowo nieuzyskane 

dochody radnego, który nie pracując zawodowo, bo wykonuje czynności w samorządzie, traci 

dochód. Dieta ma służyć m.in. jako kwota na pokrycie kosztów dojazdu w ramach 

wykonywania czynności na terenie powiatu, czy też pokrycie kosztów uczestniczenia w życiu 

kulturalnym. Sposoby naliczania diet są różne. Tutaj zastał taki stan, że wysokość diety 

zależy od ilości posiedzeń komisji i od funkcji jaką radny pełni w Radzie. Aktywność 
radnego nie zależy od funkcji, ale od jego własnej aktywności jaką sobie narzuci. Sposób 

rozdziału diet nie powinien eliminować żadnego z radnych. Jest nas siedemnastu 

i doświadczenie każdego z nas jest cenne i powinno być brane pod uwagę. Jego propozycja 

jest taka, aby wyższą dietę miał przewodniczący – 70% maksymalnej diety przewidzianej 

w Polsce, natomiast pozostali radni 46% maksymalnej diety przewidzianej ustawowo 

w Polsce.  

Radny Senior poddał pod głosowanie wprowadzenie ww. projektu uchwały do porządku 

obrad. 

Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” -1, „wstrzymujący się” – 4. 

Wniosek został przyjęty. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Radny Senior zwrócił się o inne propozycje rozszerzenia porządku obrad. 

M. Łępicka-Gij wniosła o wprowadzenie do porządku obrad punktów: 

7. Wybór Starosty Giżyckiego. 

8. Wybór Wicestarosty Giżyckiego.  

9. Wybór Członków Zarządu Powiatu. 

10. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty. 

M. Łępicka-Gij uzasadniła, że zgłasza powyższe punkty w związku z ciążącymi na Radzie 

obowiązkami – w szczególności terminami pracy nad uchwaleniem budżetu na rok 2019. 

Odnośnie wynagrodzenia Starosty obecnie obowiązująca uchwała jest niezgodna z prawem 

i zasadnym jest, aby wynagrodzenie Starosty w nowej kadencji Rady ustalić na początku 

kadencji.  

M. Drzażdżewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu 12. „Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego”. Jest to spowodowane pragmatyką pracy 

Rady opartą na dotychczasowych doświadczeniach. Ustawodawca wprowadził jeszcze jedną 
obowiązkową komisję w samorządach – Komisję Skarg, Wniosków i Petycji obok Komisji 

Rewizyjnej. Ilość komisji w naszym samorządzie wzrasta. Rada liczy 17 radnych i żebyśmy 

podzieli się pracą w komisjach proponuje połączenie dotychczasowych dwóch komisji 

merytorycznych tj. Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisji Spraw Społecznych 

w jedną Komisję Spraw Społecznych i Edukacji, żeby zachować stan 4 komisji.  

J. Karpiński zaproponował, żeby prezydium Rady wybrać przed organem wykonawczym, 

czyli najpierw wybór Przewodniczącego Rady i Wiceprzewodniczących Rady.    

M. Łępicka-Gij zgodziła się z propozycją radnego J. Karpińskiego.   

Radny Senior poddał pod głosowanie wprowadzenie niniejszych punktów do porządku 

obrad: 

7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 

8. Wybór Starosty Giżyckiego. 
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9. Wybór Wicestarosty Giżyckiego.  

10. Wybór Członków Zarządu Powiatu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego. 

Wynik głosowania: „za” – 17” – jednogłośnie.  

Wniosek został przyjęty. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 
Radny Senior przeszedł do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Powiatu 
w Giżycku. 
Radny Senior zwrócił się do radnych o pytania i uwagi do projektu uchwały. 

T. Szostkowski zapytał, jakie to są kwoty. 

Radny Senior odpowiedział, że dla radnego jest to kwota 1.231 zł a dla Przewodniczącego 

1878 zł. 

Innych pytań i uwag nie wniesiono. 

Radny Senior poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” – 5.   

Uchwała Nr I.1.2018 w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Powiatu 

w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 
Ad. 6. Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu: 
a) zgłaszanie kandydatów 

M. Drzażdżewski zgłosił kandydaturę radnej Moniki Łępickiej-Gij, uzasadniając, 

że Monika Łępicka-Gij przez ostatnią kadencję pełniła tę funkcję, ukończyła studia 

menadżerskie, podyplomowe z pedagogiki, prawa samorządowego i finansów publicznych a 

także jest specjalistką w zakresie ekonomii, ukończyła w tym zakresie studia doktoranckie. 

Doświadczanie zawodowe rozpoczęła w 1999 r. W dorobku zawodowym jest pełnienie 

stanowiska Sekretarza Gminy Wydminy w latach 2003-2010, w latach 2010-2011 Wójta 

Gminy Wydminy, od 2011 r. pełni funkcję Sekretarza Gminy Orzysz. Ten dorobek 

samorządowy jak najbardziej upoważnia do pełnienia tej funkcji. 

M. Nowakowski zgłosił kandydaturę radnego Mariana Mirosława Lemechy, uzasadniając, 

że doktor Marian Lemecha był jednym z pierwszych, którzy stanęli w nowej rzeczywistości, 

zaangażował się w pracę samorządu, był Burmistrzem Miasta Giżycko, Przewodniczącym 

Rady Miasta Giżycko, jako dyrektor szkół był budowniczym basenu giżyckiego i 20 lat temu 

z niemożliwego zrobił rzecz możliwą i to jest jego wielka zasługa, ma olbrzymie 

doświadczenie samorządowe i dużo wolnego czasu, dzięki temu będzie mógł poświęcić go 

bardzo dużo na rzecz powiatu i na rzecz pracy dla mieszkańców powiatu.  

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

M. Lemecha powiedział, że zaskoczyła go ta propozycja, ale zgodnie z art. 21 pkt 2 radny 

skierowany do jakiś zadań nie powinien odmawiać, więc wyraża zgodę.  
Radny Senior zapytał,  czy Monika Łępicka-Gij  wyraża zgodę na kandydowanie. 

Monika Łępicka-Gij wyraziła zgodę. 
 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Maria Dolecka zgłosiła kandydaturę Wacława Strażewicza, 
Mirosław Nowakowski zgłosił kandydaturę Jana Krysiuka,  

Jan Krysiuk zgłosił kandydaturę Izabeli Szostak. 
Radny Senior poddał pod głosowanie  powołanie powyższych kandydatów w skład Komisji 

Skrutacyjnej. 
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Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1.   

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Członkowie Komisji Skrutacyjnej ukonstytuowali się: Przewodniczącą Komisji została  

Izabela Szostak, Sekretarzem – Wacław Strażewicz, Członkiem – Jan Krysiuk. 
 

c) przyjęcie regulaminu głosowania 

Radny Senior przedstawił regulamin głosowania, który umieszczony jest na każdej karcie do 

głosowania.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego regulaminu głosowania.  

 

d) przeprowadzenie tajnego głosowania 

Radni dokonali głosowania. 

Wyczytywani alfabetycznie przez Radnego Seniora wrzucali karty do urny. 

Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki wyborów.  

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół z głosowania tajnego z wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Giżycku. 

Radni oddali następującą ilość głosów:   

Monika Łępicka-Gij otrzymała 9 głosów „za”. 

Marian Mirosław Lemecha otrzymał 7 głosów „za”. 

Głos „wstrzymujący się” – 1. 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Radna Monika Łępicka-Gij uzyskała bezwzględną 
większość głosów, w związku z czym została wybrana na stanowisko Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Giżycku.  
Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z 17 kartami do głosowania stanowi załącznik nr 9  

do protokołu. 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 

Radny Senior poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Giżycku. 
Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1.   

Uchwała Nr I.2.2018 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Giżycku 
została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

f) przejęcie  przez Przewodniczącego Rady Powiatu prowadzenia sesji od Radnego Seniora 

Radny Senior Marian Lemecha przekazał prowadzenie sesji Przewodniczącej Rady 

Powiatu Monice Łępickiej–Gij i pogratulował wyboru. 
Monika Łępicka – Gij podziękowała radnym za okazane zaufanie. Wynik głosowania daje 

jej wiele do myślenia. Zagwarantowała, że otwarta jest na współpracę z całą Radą, a jej 

główne priorytety to sprawność pracy, jakość wspólnej pracy ale przede wszystkim dbałość, 
żeby wszystkie decyzje były zgodne z prawem, tj. Konstytucją i ustawami.   

 
Przewodniczącej Rady Powiatu Monice Łępickiej–Gij przejęła prowadzenie obrad. 

 
Ad. 7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Powiatu: 
Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała, że zgodnie ze statutem Rada wybiera dwóch 

Wiceprzewodniczących oznaczonych w kolejności I Wiceprzewodniczącego 

i II Wiceprzewodniczącego.  

 

a) zgłaszanie kandydatów 

Mirosław Nowakowski zgłosił kandydaturę Jana Krysiuka. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała,  czy Jan Krysiuk wyraża zgodę na kandydowanie. 
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Jan Krysiuk nie wyraził zgody. 

M. Łępicka-Gij zgłosiła kandydaturę na I Wiceprzewodniczącego Jacka Łożyńskiego oraz 

na II Wiceprzewodniczącego Elżbietę Januszkiewicz.  

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy Jacek Łożyński wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Jacek Łożyński wyraził zgodę. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy Elżbieta Januszkiewicz wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Elżbieta Januszkiewicz wyraziła zgodę. 
 

a) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała,  czy do przeprowadzenia wyborów może pozostać 
wybrana wcześniej Komisja Skrutacyjna. 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 

 

b) przyjęcie regulaminu głosowania 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała regulamin głosowania na wybór 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, który umieszczony jest na każdej karcie do 

głosowania.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego regulaminu głosowania.  

 

c) przeprowadzenie tajnego głosowania 

Radni dokonali głosowania.  

Wyczytywani alfabetycznie przez Przewodniczą Rady Powiatu wrzucali po dwie karty do 

urny. 

Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki wyborów.  

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół z głosowania tajnego z wyboru 

II Wiceprzewodniczącej  Rady Powiatu w osobie Elżbiety Januszkiewicz. 
Radni oddali następującą ilość głosów:  „za” – 13, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – 1.  

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Radna Elżbieta Januszkiewicz uzyskała 
bezwzględną większość głosów, w  związku z czym została wybrana na stanowisko 

II Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu w Giżycku.  
Protokół  Komisji Skrutacyjnej wraz z 17 kartami do głosowania stanowi załącznik nr 12  

do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół z głosowania tajnego z wyboru 
I Wiceprzewodniczącego  Rady Powiatu w osobie Jacka Łożyńskiego. 

Radni oddali następującą ilość głosów:  „za” – 12, „przeciw” – 4, „wstrzymujący się” – 1.  

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Radny Jacek Łożyński uzyskał bezwzględną 

większość głosów, w  związku z czym został wybrany na stanowisko 
I Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Giżycku.  
Protokół  Komisji Skrutacyjnej wraz z 17 kartami do głosowania stanowi załącznik nr 13  

do protokołu. 

 

d) podjęcie uchwał w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała  pod  głosowanie podjęcie uchwały w sprawie  

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Giżycku. 

Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr I.3.2018 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Giżycku 

została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Protokół głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 8. Wybór Starosty Giżyckiego: 
a) zgłaszanie kandydatów 

Tomasz Szostkowski zgłosił kandydaturę radnego Mirosława Kazimierza Nowakowskiego.  

W uzasadnieniu powiedział, iż kandydat jest doświadczonym samorządowcem. Był 

Przewodniczącym Rady Miasta Giżycko,  radnym Sejmiku Wojewódzkiego. 

Monika Łępicka-Gij zgłosiła kandydaturę Mirosława Dariusza Drzażdżewskiego, 

rekomendując, że kandydat w administracji samorządowej pracuje od ponad trzydziestu lat. 

Od początku istnienia samorządów w Polsce pracuje w naszym, lokalnym samorządzie 

terytorialnym. Pracował w samorządzie gminnym miasta Giżycko. Od lat jest członkiem 

w różnej funkcji organu wykonawczego w powicie, był zarówno Wicestarostą jak i Starostą. 
Jest z wykształcenia prawnikiem wpisanym na listę radców prawnych. Doświadczenie, 

wiedza ale też osobiste predyspozycje: ogromne zaangażowanie, sumienność, determinacja są 
najlepszą rekomendacją do zgłoszenia kandydatury na stanowisko Starosty Giżyckiego. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy Mirosław Nowakowski wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Mirosław Nowakowski wyraził zgodę na kandydowanie. Dodał, że jako pewna grupa ludzi 

zdecydowali się na start wyborach po to, żeby nie było tak jak było. Doszli do wniosku, że 

pewne rzeczy w Powiecie Giżyckim, a w szczególności szpital, służba zdrowia napawają ich 

troską. Straty w szpitalu generują się systematycznie, raz na ileś lat są niwelowane. W tej 

chwili jest to 18 mln zł i przegrana sprawa w sądzie ze spółką. Szpital Giżycki jest jednym 

z nielicznych szpitali, gdzie samorząd powiatowy powierzył prowadzenie go prywatnej 

spółce i stał się szpitalem prawa handlowego, gdzie są utrudnione kwestie pomocowe. Przez 

cztery lata był radnym miejskim, a przez osiem lat pracował w strukturach sejmiku 

województwa warmińsko-mazurskiego. Przez cztery lata był Wiceprzewodniczącym Sejmiku. 

Zasiadał w różnych komisjach: komisji strategii rozwoju, komisji finansów, komisji spraw 

zagranicznych, więc doświadczenie samorządowe ma odpowiednie. Poza tym od trzydziestu 

paru lat prowadzi firmę, która generuje zyski. Może powiedzieć, że ma doświadczenie 

w zarządzaniu nie tylko za czyjeś pieniądze, ale i za własne, na własną odpowiedzialność. 
To Państwo zdecydujecie czy chcecie, żeby nic się nie zmieniło, czy podejmiemy ryzyko 

i postawimy na wyższą jakość w Powiecie. Pana Drzażdżewskiego zna od samego początku 

samorządów, razem tworzyli miasto Giżycko w nowych strukturach. Bardzo dobrze im się 
współpracowało. Myśli, że obecnym samorządowcom brakuje ikry podjęcia ryzyka, bo 

ryzyko jest nieodłącznie związane z prowadzeniem działalności biznesowych. Obecne 

struktury, które najprawdopodobniej będą funkcjonowały dalej, nie podejmą tego ryzyka, 

bo ryzyko wiąże się z tym, że można stracić posadę. Proponują do Zarządu Powiatu ludzi, 

którzy mogą, natomiast z drugiej strony są tacy, którzy muszą.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy Mirosław Dariusz Drzażdżewski wyraża 

zgodę na kandydowanie. 

Mirosław Dariusz Drzażdżewski wyraził zgodę na kandydowanie. Dodał, że zmieni się 
bardzo dużo w Powiecie, jeżeli dostanie kredyt zaufania. Będzie realizował program Koalicji 

Obywatelskiej, który przedstawiali podczas kampanii wyborczej m.in. bieżące propozycje 

dotyczące szpitala. Pakiet tych propozycji przedstawią w bieżącej pracy. Często pojawiają się 
różnego rodzaju przeszkody, ale wszyscy startujemy w wyborach po to, żeby przeszkody 

i problemy pokonywać. Jednym z podstawowych haseł, z którymi szli w wyborach jest 

czynienie usług publicznych, oferowanych przez samorząd szczebla powiatowego, bardziej 

przyjaznych mieszkańcom i na tym będzie się skupiał w swojej pracy.  

 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 
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Do przeprowadzenia wyborów pozostała wybrana wcześniej Komisja Skrutacyjna.  

 

c) przyjęcie regulaminu głosowania 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała regulamin głosowania na wybór Starosty 

Giżyckiego, który umieszczony jest na każdej karcie do głosowania.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego regulaminu głosowania.  

 
e) przeprowadzenie tajnego głosowania 

Radni dokonali głosowania.  

Wyczytywani alfabetycznie przez Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Jacka 

Łożyńskiego wrzucali karty do urny. 

Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki wyborów.  

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół z głosowania tajnego z wyboru Starosty 
Giżyckiego.  

Radni oddali następującą ilość głosów:  

Mirosław Dariusz Drzażdżewski otrzymał 10 głosów „za”.  

Mirosław Kazimierz Nowakowski otrzymał 5 głosów „za”. 

Głos „wstrzymujący się” – 2. 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Radny Mirosław Dariusz Drzażdżewski uzyskał 
bezwzględną większość głosów, w związku z czym został wybrany na stanowisko 

Starosty Giżyckiego.  
Protokół  Komisji Skrutacyjnej wraz z 17 kartami do głosowania stanowi załącznik nr 16  

do protokołu. 

Starosta Mirosław Dariusz Drzażdżewski podziękował za zaufanie. Dodał, że niewielu 

może zdaje sobie sprawę w jakiej trudnej sytuacji jest w tej chwili Powiat i jakie przed nim 

stoją zadania jako Przewodniczącego Zarządu Powiatu, ale problemy są po to, aby je 

rozwiązywać, po to stanęliśmy do wyborów. Do tego obliguje nas ślubowanie i z tego 

rozliczą nas wyborcy. Ma nadzieje, że praca, którą zaproponuje, jeżeli chodzi o budowę 
organu wykonawczego a także bieżąca praca będzie przez Państwa akceptowana. Praktycznie 

natychmiast będziemy musieli przejść do pracy nad projektem budżetu. W projekcie budżetu 

przedstawi pierwsze zadnia, które przed nami stoją i które należy pokonywać już 
w przyszłym roku.  

Przewodnicząca Rady Powiatu pogratulowała Staroście wyniku i wyboru. Pogratulowała 

wyniku również kontrkandydatowi. Ma nadzieję, że porażka nie zniechęci radnego do 

zaangażowania i realizacji pomysłów z którymi przyszedł do naszej Rady.  

M. Nowakowski podziękował za oddane głosy. Dodał, że nie traktuje tego w kategorii 

porażki i że z tym czym przyszli nie będą realizowali. Jest przekonany, że będą cenzorem, 

który będzie pilnował, aby powiat szedł w dobrym kierunku. Ze strony opozycji 

spodziewajcie się tego, że będziemy dopingować, żebyście dla dobra mieszkańców dobrze 

pracowali. 

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Giżyckiego  

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała  pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Starosty Giżyckiego. 

Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr I.4.2018 w sprawie wyboru Starosty Giżyckiego została podjęta – stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

O godz. 15:12 Przewodniczą Rady Powiatu ogłosiła przerwę. 
O godz. 15.30 wznowiono obrady. 
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Ad. 9. Wybór Wicestarosty Giżyckiego:  
a) zgłoszenie kandydata przez Starostę 

Starosta Mirosław Dariusz Drzażdżewski zgłosił kandydaturę radnego Mateusza 
Andrzeja Sierońskiego. W uzasadnieniu powiedział, iż kandydat dysponuje doskonałym 

przygotowaniem samorządowym. Od czterech lat pełnił funkcję członka Zarządu Powiatu 

w Giżycku i był radnym Rady Powiatu w Giżycku. Jeśli chodzi o pracę zawodową był 

Dyrektorem Biura Poselskiego, pracownikiem samorządowym w powiecie kętrzyńskim, 

kierował Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji w Kętrzynie. Obecnie pracuje w bankowości.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała,  czy Mateusz Andrzej Sieroński wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Mateusz Andrzej Sieroński wyraził zgodę na kandydowanie. Uzupełniając wypowiedź 
Starosty poinformował, że wychodzi z podobnego założenia, że przez najbliższe pięć lat 

będzie ciężko. W każdym samorządzie jest ciężko, ale u nas naprawdę będzie ciężej niż ktoś 
może się spodziewać. Mamy sprawę szpitala, oświaty, która stanowi bardzo dużą cześć 
budżetu powiatu, drogi, pomoc społeczna. Są to te dzieciny, w których na każdym kroku 

czekają ogromne wyzwania. Ze Starostą Drzażdżewskim przez ostatnie cztery lata w bardzo 

dużej większości spraw się zgadzali i myśli, że ich wspólne poglądy na te tematy usprawnią 
pracę Zarządu i współpracę w Starostwie. Zaznaczył, że jest gotowy do rozmów, współpracy 

ze wszystkimi Radnymi bez względu na barwy partyjne i poglądy.  

 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Do przeprowadzenia wyborów pozostała wybrana wcześniej Komisja Skrutacyjna.  

 

c) przyjęcie regulaminu głosowania  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała regulamin głosowania na wybór 
Wicestarosty Giżyckiego, który umieszczony jest na każdej karcie do głosowania.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego regulaminu głosowania.  
 

d) przeprowadzenie tajnego głosowania 

Radni dokonali głosowania.  

Wyczytywani alfabetycznie przez Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Jacka 
Łożyńskiego wrzucali karty do urny. 

Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki wyborów.  

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół z głosowania tajnego z wyboru Wicestarosty 

Giżyckiego.  
Radni oddali następującą ilość głosów:  „za” – 10, „przeciw” – 6, „wstrzymujący się” – 1.  

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Radny Mateusz Andrzej Sieroński uzyskał 
większość głosów, w związku z czym został wybrany na stanowisko Wicestarosty 

Giżyckiego.  
Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z 17 kartami do głosowania stanowi załącznik nr 19  

do protokołu. 

Mateusz Sieroński podziękował za zaufanie.  

 

e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Giżyckiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wicestarosty Giżyckiego. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr I.5.2018 w sprawie wyboru Wicestarosty Giżyckiego została podjęta – 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
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Ad. 10. Wybór Członków Zarządu Powiatu: 
a) zgłoszenie kandydatów przez Starostę 

Starosta  Mirosław Dariusz Drzażdżewski zgłosił kandydatury trzech członków Zarządu:  

Beata Barbara Kurowicka – z wykształcenia pedagog. Doskonale zna środowisko wodne 

w Giżycku. Bardzo dobrze orientuje się w pracy szkół naszego powiatu. Wielokrotnie brała 

udział w różnego rodzaju inicjatywach społecznych nie tylko w szkołach ale także poza 

szkołami.  

Józef Karpiński – były radny powiatu, wieloletni Burmistrz Rynu z wieloma osiągnięciami. 

Marian Mirosław Lemecha – były Burmistrz Giżycka, wieloletni radny Rady Miasta 

Giżycko.  

 

Wymienieni radni, zapytani, wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Do przeprowadzenia wyborów pozostała wybrana wcześniej Komisja Skrutacyjna.  

 
c) przyjęcie regulaminu głosowania  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała regulamin głosowania na wybór 

Członków Zarządu Powiatu, który umieszczony jest na każdej karcie do głosowania.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego regulaminu głosowania.  

 
d) przeprowadzenie tajnego głosowania  

Radni dokonali głosowania.  
Wyczytywani alfabetycznie przez Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Jacka 

Łożyńskiego wrzucali karty do urny. 

Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki wyborów.  

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół z głosowania tajnego z wyboru Członków 

Zarządu Powiatu. 
Kandydatka Beata Barbara Kurowicka otrzymała następującą ilość głosów: „za” – 12, 

„przeciw” – 5, „wstrzymujący się” – nie było.  

Kandydat Józef Karpiński otrzymał następującą ilość głosów: „za” – 13, „przeciw” – 4, 

„wstrzymujący się” – nie było.  

Kandydat Marian Mirosław Lemecha otrzymał następującą ilość głosów: „za” – 14, 

„przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – nie było.  

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Radni: Beata Barbara Kurowicka, Józef Karpiński, 

Marian Mirosław Lemecha uzyskali większość głosów, w związku z czym zostali 
wybrani na członków Zarządu  Powiatu w Giżycku.  
Protokół  Komisji Skrutacyjnej wraz z 17 kartami do głosowania stanowi załącznik nr 22  

do protokołu. 

 
e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Członków Zarządu Powiatu 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Członków Zarządu Powiatu. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.   

Uchwała Nr I.6.2018 w sprawie wyboru Członków Zarządu Powiatu została podjęta – 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała członkom Komisji Skrutacyjnej za sprawną 
i merytoryczną pracę. 
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Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty. 
Salę obrad opuścił Starosta M.D. Drzażdżewski. Obradowało 16 radnych. 

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Pracodawcą Starosty Giżyckiego jest Starostwo Powiatowe w Giżycku. W imieniu 

pracodawcy wynagrodzenie Starosty zgodnie z art.12 pkt 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym ustala Rada Powiatu . 

Warunki i sposób wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych na podstawie 

wyboru (starosta) określone są w Rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 17 maja 2018 r. 

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. 

W przedkładanej uchwale proponuje się maksymalny poziom poszczególnych składników 

wynagrodzenia, w tym max wskaźnik dodatku specjalnego 40%.  

Zgodnie z cyt. rozporządzeniem wynagrodzenie starosty w powiecie do 60 tys. mieszkańców 

kształtuje się w następujący sposób: 

1) wynagrodzenie zasadnicze - 3400 do 4700,-zł, 

2)  maksymalny poziom dodatku funkcyjnego - 1900,- zł, 

3) dodatek specjalny od 20% do 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, 

4) dodatek stażowy max 20% uzależniony od liczby lat pracy. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

W. Strażewicz poparł projekt uchwały. Uzasadnił, że wynika to z tego, że inni pracownicy 

starostwa, Wicestarosta mogą liczyć na nagrody, dodatki, które ustanawia Starosta. 

Obowiązuje dwudziestoletnia tradycja, że nigdy Starosta nie występował do Rady o nagrodę, 
gratyfikację, dlatego też zawsze obowiązywały stawki w miarę maksymalnie. One i tak są 
niższe po tych zmianach ustawowych.  

M. Lemecha dodał, że pojemność naszego Powiatu mieści się w górnej półce kwalifikacji, 

czyli 60 tys. ludności. U nas jest 57 tys., ale w tym nie liczy się turystów. Jeśli dołączymy 

turystów, to liczba mieszkańców znacznie przekracza i Starosta ma więcej problemów, 

bo przyjeżdżający mają też swoje różne problemy. Dlatego uważa, że ta stawka maksymalna 

jest uzasadniona. Stan problemów jaki zastaliśmy na początku kadencji jest dość 
skomplikowany, zdajemy sobie sprawę, że wymaga to zaangażowania i pracy.  

J. Krysiuk stwierdził, że te stawki zmobilizują do pracy Starostę i będziemy go z tego tytułu 

rozliczać.  
Przewodnicząca Rady Powiatu uzupełniła projekt uchwały o zapis: dodatek stażowy 

w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego tj. 940 zł. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr I.7.2018 w sprawie wynagrodzenia Starosty została podjęta – stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Na salę obrad powrócił Starosta M.D. Drzażdżewski. Obradowało 17 radnych. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Na podstawie art. 12 pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym do 

wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy uchwalanie statutu powiatu, w tym 

dokonywanie jego zmian. W związku z potrzebą optymalnego zorganizowania pracy Rady 

zaistniała konieczność połączenia dotychczasowych dwóch komisji Rady tj. Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisji Spraw Społecznych w jedną Komisję Spraw 

Społecznych i Edukacji. Nowa Komisja przejmie sprawy dotychczasowych komisji. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr I.8.2018 w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego została podjęta – 

stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 
Ad. 13. Sprawy różne. 
W. Strażewicz powiedział, że ze Starostą Drzażdżewskim w tej sali jako radni przebywamy 

od 1 stycznia 1999 r., od powstania powiatów. We dwójkę mamy wiedzę z czym 

startowaliśmy. Jeśli chodzi o skalę pozyskiwania środków zewnętrznych, to byliśmy 

w czołówce naszego województwa, a nawet kraju, dzięki temu udało się zdziałać wiele 

dobrego. Pogratulował M. D. Drzażdżewskiemu wyboru na Starostę. To, że dziś wybraliśmy 

Starostę, cały Zarząd oznacza, że od jutra może iść na emeryturę, z czego jest niezmiernie 

szczęśliwy. Cieszy się, że z woli wyborców będzie pracował w Radzie. Podziękował za 

współpracę p. Sekretarz Powiatu, p. Skarbnik Powiatu oraz dyrektorom jednostek. Miał to 

szczęście, że trafiał na fajnych, sympatycznych i przyjaznych ludzi. Nowemu Zarządowi pod 

wodzą Starosty Drzażdżewskiego życzy samych sukcesów.   

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do byłego Starosty W. Strażewicza 

i powiedziała, że jego wkład w rozwój Powiatu, to jak on dzisiaj wygląda, ale przede 

wszystkim podwaliny Powiatu Giżyckiego, jest nie do przecenienia. Pan jest autorem rozwoju 

i tego jak dziś wygląda Powiat. W imieniu wielu mieszkańców, swoim i radnych serdecznie  

dziękuje za wiele lat ciężkiej pracy na rzecz Powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła informacje związane z organizacją pracy Rady 

Powiatu: 

1. Następna sesja Rady Powiatu odbędzie się 29 listopada 2018 r. o godz. 16:00. 

2. Sesje będą odbywać się w ostatni czwartek miesiąca, a komisje w tym samym 

tygodniu, co sesja – poniedziałek Komisja Spraw Społecznych, wtorek Komisja 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego.  

3. Przekazuje radnym karty do wpisania się do pracy w poszczególnych komisjach. 

Każda karta to inna komisja. 

4. Od dnia dzisiejszego radni mają 30 dni na złożenie pierwszego oświadczenia 

majątkowego. 

 

Ad. 14. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 16.22 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 

obrady. 

 

Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   

 
Protokołowała          Przewodnicząca Rady Powiatu 

Agnieszka Jarocka                 Monika Łępicka-Gij 

 


